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Flag Day Celebration

United Private School celebrated UAE Flag Day, where students and teachers proudly raised the
national flag high. The event reflected the spirit of loyalty and belonging to the UAE and its wise
leadership, in a patriotic and joyful atmosphere.

Celebrating Pride and National Spirit



Visit to Salem Bin Ham Cultural Center 

Students from United Private School visited Salem Bin Ham Cultural Center, where they met
Sheikh Muslim bin Salem bin Hum Al Ameri and presented various national performances that
were greatly appreciated by the audience.
.

Honoring Heritage and Cultural Connection



A New Star Every Week & a Healthy Touch of Excellence!

Every week, United Private School honors the Star of the Week and the Best Healthy
Lunchbox to celebrate excellence, positive behavior, and healthy habits among students.



Adhbat Al-Tilawa

The school honored the winners of the “A’dhb Al Tilawah” Quran Recitation Competition
held last week. The students recited verses from the Holy Quran with beautiful voices
and perfect recitation, and were awarded during the morning assembly.

Beautiful Voices Reciting the Holy Quran



Lecture on Cultural Considerations in the UAE

Mr. Khalid, English Department Coordinator, and Mr. Sayed, Arabic Department Coordinator,
delivered an awareness lecture titled “Cultural Considerations in the UAE” for all staff members.
The session aimed to familiarize both new and current employees with the customs, traditions, and
values that must be respected within the school environment. It also emphasized appropriate
behavior and professional etiquette when dealing with students and parents, reflecting the true
spirit of UAE culture.

Building Cultural Awareness and Professional Respect



Spelling Bee – English Department Activity

The English Department presented the Spelling Bee Competition, aiming to enhance
students’ spelling and vocabulary skills in a fun and engaging way, while encouraging
a love for the English language and building self-confidence during participation.

Language Skills, Fun, and Friendly Competition



 KG Fun Trip to Al Ain Mall

The School Activities Department organized a fun trip for Kindergarten students to Al
Ain Mall – Adventure Land, where the children enjoyed various games and fun-filled
activities in an atmosphere of joy and excitement.

Smiles, Fun, and New Adventures



 Sustainability Awareness Session

The Science Department hosted an external team from GHD to deliver an
awareness lecture on sustainability for Cycle 2 students. The session focused on
saving electricity and water and preserving environmental resources. It was an
informative and engaging lecture that inspired students to take action.

Towards a Greener and Sustainable Future



 Math Market Event

The Math Department organized the Math Market event, where students sold
math-related items and activities, with all proceeds donated to support the Red
Crescent Society.

Learning with Purpose and Giving Back



Employee of the Month Recognition

United Private School honored the Employee of the Month in recognition of their
outstanding performance and dedication. This initiative reflects the school’s
commitment to fostering positivity, motivation, and a culture of excellence among
its staff.

Appreciating Dedication and Outstanding Performance



Awareness Lecture: Preserving Blessings

The Public Relations and Wellbeing Department continues to organize awareness lectures for all students.
This week’s session targeted Cycle 1 students under the theme “Preserving Blessings and Avoiding Food
Waste,” promoting Islamic values and positive behavior in daily life.

Gratitude and Respect for Every Blessing



Every Friday a Color” Initiative

The Public Relations Department launched the “Every Friday a Color” initiative to spread joy and
positive energy across the school. This week’s color was green, symbolizing growth, optimism,
and positive vibes.

Colors of Joy and Positive Energy



Every Friday a Color” Initiative
Colors of Joy and Positive Energy
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Follow us and stay in touch with us! 📞
We are always happy to communicate with you and keep you updated with everything new 

at Al-Muttahid School.

@unitedschool.ae+971 50 352 0347

For any inquiries or comments, you
can contact us directly at the public
relations department:

For any inquiries or comments,

you can contact us directly at the
public relations department:

unitedschool.aewww.unitedschool.ae

+971 37 819 799



Thank you !

✨ Our school is your second home…
always get in touch with us



هنا تنمو قصص النجاح......أسبوعاً بعد أسبوع

الفصل الأول العدد 7

قسم العلاقات العامة

ض
 المتحدةنب



 يوم العلم

د احتفلت مدرسة المتحدة الخاصة بيوم العلم، حيث رفع الطلبة والمعلمون راية الوطن عالياً بكل فخر واعتزاز. جسّ
هذا اليوم معاني الولاء والانتماء لدولة الإمارات وقيادتها الرشيدة، وسط أجواء وطنية مفعمة بالحماس والمحبة.

احتفاء بالفخر والانتماء الوطني 



زيارة مركز سالم بن حم الثقافي

شارك طلاب مدرسة المتحدة الخاصة في زيارة إلى مركز سالم بن حم الثقافي، حيث التقى الطلبة بسعادة الشيخ
مسلم بن سالم بن حم العامري، وقدموا فقرات وطنية متنوعة نالت إعجاب الحضور.

.

تجسيد للهوية الوطنية والتواصل الثقافي



كل أسبوع نجم جديد ولمسة تميّز صحي

تكرّم مدرسة المتحدة الخاصة أسبوعيًا نجم الأسبوع وأفضل صندوق طعام صحي تقديرًا للتميّز والسلوك
ا للعادات الصحية بين الطلبة. الإيجابي وتشجيعً



مسابقة عذب التلاوة

كرّمت المدرسة الفائزين في مسابقة عذب التلاوة التي أُقيمت الأسبوع الماضي، حيث أبدع الطلاب
في تلاوة آيات من القرآن الكريم بصوتٍ جميل وتجويدٍ متميز، وتم تكريمهم في الطابور

الصباحي.

أصوات تتغنّى بجمال القرآن الكريم



 الاعتبارات الثقافية في دولة الإمارات

قدّم الأستاذ خالد حسين منسق اللغة الإنجليزية، والأستاذ سيد سعد منسق اللغة العربية، محاضرة توعوية
لجميع الموظفين بعنوان “الاعتبارات الثقافية في دولة الإمارات”، بهدف تعريف الكادرين الجديد والقديم

بالعادات والتقاليد والقيم التي يجب مراعاتها داخل بيئة العمل المدرسية.
تضمنت المحاضرة توضيح السلوكيات المناسبة وآداب التعامل مع الطلبة وأولياء الأمور بما يعكس احترام

الثقافة الإماراتية، والتأكيد على أهمية التزام الجميع بهذه القيم في حياتهم المهنية واليومية.

تعزيز الوعي المهني واحترام الثقافة المحلية



 Spelling Bee –مسابقة

قدم قسم اللغة الإنجليزية مسابقة Spelling Bee التي تهدف إلى تعزيز مهارات التهجئة والمفردات
لدى الطلاب بطريقة ممتعة وتفاعلية وتشجيعهم على حب اللغة الإنجليزية وتنمية الثقة بالنفس أثناء

المشاركة.

إبداع لغوي في أجواء من التحدي والمتعة



رحلة الروضة الترفيهية

نظّم قسم الأنشطة المدرسية رحلة ترفيهية لطلاب قسم الروضة إلى العين مول – أرض
المغامرات، حيث استمتع الأطفال بالألعاب والفعاليات المميزة وسط أجواء مليئة بالفرح

والسعادة.

ضحكات الطفولة وسعادة الاكتشاف



 محاضرة الاستدامة 

ا من GHD لتقديم محاضرة توعوية حول ا متخصصً استضاف قسم العلوم في المدرسة فريقً
الاستدامة لطلاب الحلقة الثانية، تناولت أهمية ترشيد استهلاك الكهرباء والمياه والحفاظ على

موارد البيئة. كانت المحاضرة ثرية بالمعلومات والتفاعل من الطلبة.

نحو بيئة نظيفة ومستقبل مستدام



 Math Market فعالية

نظم قسم الرياضيات فعالية Math Market ، حيث عرض الطلاب منتجات وأنشطة تعليمية مرتبطة
بالمادة، وتم تخصيص العائد لدعم هيئة الهلال الأحمر.

تعلم ممتع وعطاء إنساني



 تكريم موظف الشهر

كرّمت مدرسة المتحدة الخاصة موظف الشهر تقديرًا لجهوده المتميزة وتفانيه في أداء عمله.
تأتي هذه المبادرة ضمن حرص المدرسة على تعزيز روح الإيجابية والتحفيز بين الموظفين وتشجيع

ثقافة الإبداع والتميز.

شكر وتقدير للعطاء والتميز الوظيفي



محاضرة حفظ النعمة 

تتواصل المحاضرات التوعوية التي ينظمها قسم العلاقات العامة والرفاهية  لجميع الطلبة. وخلال هذا الأسبوع
استهدفت المحاضرة طلاب الحلقة الأولى بعنوان “حفظ النعمة وعدم رمي الأكل”، لتعزيز القيم الإسلامية والسلوك

الإيجابي في حياتهم اليومية.

قيمة الامتنان واحترام النعمة



كل جمعة لون

أطلق قسم الرفاهية مبادرة “كل جمعة لون”، لتعزيز أجواء السعادة والطاقة الإيجابية في المدرسة. وكان لون هذا
الأسبوع هو الأخضر، رمز التفاؤل والنماء والطاقة الإيجابية.

ألوان السعادة والطاقة الإيجابية



كل جمعة لون
ألوان السعادة والطاقة الإيجابية
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 تابعونا وتواصلوا معنا! ��
ا بتواصلكم معنا ومتابعتكم لكل جديد في مدرسة المتحدة. نسعد دائمً

@unitedschool.ae

unitedschool.aewww.unitedschool.ae

+971 50 352 0347

+971 37 819 799

للاطلاع على آخر الأخبار

والفعاليات، تابعوا حسابنا

على الإنستغرام:

لأي استفسار أو ملاحظة،

يمكنكم الاتصال بنا مباشرة

على قسم العلاقات العامة:



شكرًا لك!
ا ✨ مدرستنا بيتكم الثاني… تواصلوا معنا دائمً


